



Protokoll styrelsemöte S17

Närvaro:	Malin Gurenius	Ordförande
	Josefin Brandt	Sekreterare
	Erik Mossberg	Skattmästare
	Gustav Bodenäs	SRD-ordförande
	Fredrik Allansson	Cafémästare
	Martin Belohorka	Industrimästare
	Totte Nilsson	Källarmästare
	Lars Dunemark	Programmästare
	Göran Stensköld	Sexmästare

- §1 OFMÖ
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Björn Nilsson, Vice Cafémästare och Märkvärdig
Överphös D.Quinn
Martin Jerling, Idrottsförman
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötes Protokoll s15 och s16 bordlades.
- §6 protokoll
Meddelanden Martin meddelar att Sogeti är fotfarande är intresserade av att sponsra sektionen i utbyte mot att få ha reklam i b.l.a. D' du .

Totte meddelar att han håller på att göra en lista över vilka som har nycklar och vilka som ska ha nycklar.

Erik meddelar att ekonomin ser bättre ut.

Malin meddelar
- att SRD måste städa ur sitt skåp så att Märkvärdig också kan använda det.
 - att det snart är höstterminsmöte och handlingarna skall vara inne om en vecka.
- §7 Beslutsuppföljning Inget
- §8 Valärenden Följande personer valdes till respektive post:
Funktionär inom källarmästeriet, Emma Nyman (d02en)
Valberedningsrepresentant C04, Marie Olovsson (c04mo)
Vice Studierådordförande, Hans Gylling (e94hgy)
Kursutvärderingsansvarig, Philip Carnstam (d04pc)
- §9 Sektionsenkäten Vi godkände sektionenkäten som Malin hade redigerat. Imorgon skall vi låta nollorna fylla i den.



- §10 Safari Det var bra upplägg på årets Safari. Att ha olika stationer där nollan deltog i tävlingar var uppskattat av de nollor som var där. Problemet var att det inte kom så många nollor. Vi tror att det beror på att Safarit låg på en fredag eftermiddag med litet mellanrum till sittningen som skulle vara på kvällen. Samt att vi gav faddrarna ansvar för att nollorna skulle komma dit, vi skulle nog gett information om Safarit till nollorna direkt.
- §11 Sångboken Eftersom Kåren håller på att göra en ny sångbok vill de ha hjälp från alla sektioner med vilka sånger som skall finnas med i den. Vi bestämde att vi ska ha ett Sångboksmöte kvällen den 28 oktober.
- §12 Städning Vi bestämde att vi skall städa i syrelserummet den 26 september klockan 17:00.
- §13 Fotografering Vår fotograf, Johan Bjarnevik kommer till mötet nästa vecka för att fotografera oss till den nya styrelseplanen.
- §14 Skåp Erik har kommit med ett förslag att vi skall försöka ordna låsbara skåp som kan nyttjas utav sektionsmedlemmarna. Vi började att diskutera idén när vi har tid.
- §15 Ouverallerna Malin skall skriva en preposition till styrelsemötet om ett förslag att D-shopen skall ansvara för Ouverallerna.
- §16 OFMA Martin Jerling vill ha pengar till att hyra bandylokal. Tyvärr kunde vi inte besluta om att ge honom pengar då sektionen för tillfället inte har några pengar.

Vid protokollet Justeras

Josefin Brandt Malin Gurenus
Sekreterare Ordförande